

SALALAH BEACH RESORT SAOG

C.R. No. : 2134462

27th December 2023

After Compliments,

Subject: Golden Sands Co LLC Acquisition of 34.91% Stake in Salalah Beach Resort SAOG

With reference to the compulsory acquisition disclosure published on 18-oct-2023.

The company would like to formally inform that the Golden Sands Hotel Co. LLC has successfully acquired a 34.91% stake in Salalah Beach Resort SAOG through the compulsory acquisition process, in accordance with the stipulations outlined in Articles 62 to 65 (inclusive) of the Takeover & Acquisition Regulation (CMA decision No. 2/2019). This strategic move positions Golden Sands Hotel Co. LLC as the 100% shareholder of Salalah Beach Resort SAOG, effective 27 Dec 2023.

الموضوع: شركة الرمال الذهبية ش.م.م. تستحوذ على 34.91% من أسهم منتج شاطئ صلالة ش.م.ع.ع

بالإشارة إلى كشف الاقتناء الإجمالي المنشور بتاريخ 18-أكتوبر-2023.

تود الشركة الإفادة رسميًا بأن شركة فندق الرمال الذهبية ش.م.م. قد استحوذت بنجاح على حصة قدرها 34.91% في منتج شاطئ صلالة ش.م.ع.ع من خلال عملية الاستحواذ الإلزامية، وفقًا للشروط المبينة في المواد من 62 إلى 65 (شاملاً) من عملية الاستحواذ ولانحة الاستحواذ (قرار هيئة أسواق المال رقم 2/2019). هذه الخطوة الإستراتيجية تجعل شركة جولدن ساندز هوتيل ذ.م.م شريكاً بنسبة 100% في منتج شاطئ صلالة ش.م.ع.ع، اعتباراً من 27 ديسمبر 2023.

For Salalah Beach Resort SAOG

لمنتج شاطئ صلالة ش.م.ع.ع




افتقار محمد
Iftiqar Mohammed